
 

Semestergruppemøde 1        Folkesundhedsvidenskab 4. semester          25.03.2021 

Tilstede koordinator:  Henrik Bøggild 

Referent:  studiesekretær Heidi Ejlersen 

Tilstede studerende: Repræsentanter fra 13 ud af 15 grupper, 18 studerende deltog 

Dagsorden: 

1) Meddelelser fra koordinator og sekretær 
2) Projektstatus 
3) Semesteret generelt 
4) Eventuelt 

 

1. - Coronasituationen: Vi ved ikke mere omkring genåbning end I studerende gør endnu. 
Hvis der bliver mulighed for, at I må møde fysisk op, skal vi nok sørge for, at I får besked 
hurtigst muligt. 
Særligt behov for information om hvorvidt eksamen bliver med fysisk fremmøde.  
- Mht. dimission ved vi endnu ikke om den kan afholdes, bliver flyttet eller må aflyses… vi 
sender besked ud så snart vi ved noget. 
 

2. - Der har netop været statusseminar. Ingen yderligere problemstillinger rejst. 
 
Statusseminar:  
- Flere synes det har fungeret fint, selvom det er digitalt. Det virker næsten lige så godt som 
ved fysisk fremmøde. Andre synes at dialogen bliver mere hæmmet, når det er digitalt. 
- Lidt længere pauser ønskes i planlægningen, da det er hårdt at sidde så længe foran 
skærmen. 
- Dokument omkring indhold i det skriftlige / mundtlige oplæg var ikke helt tydeligt og gav 
anledning til forvirring for enkelte. Det må gerne tydeliggøres hvad forventningen til 
indholdet skal være. Hvad menes f.eks. med et skriftligt oplæg? 
 

3. Gruppedannelse / semesterintro midt januar:  
- Forslag om, at projektforslag, rammer og krav kommer ud før jul, så man kan nå at 
overveje dem og evt. komme med eget forslag inden eksamensperioden starter. Men 
bevare mødet midt i januar stadigvæk. 
 
Semesterstart:  
- Nogle oplevede det, som lidt af en gentagelse af mødet midt i januar. 
- Mere fokus på forandringsperspektivet, f.eks. vist med et eksempel, samt en italesættelse 
af, hvordan man løfter sig fra et 3. semesters projekt til et speciale. 
- Studieaktivitetsskema er udfyldt, men det gav ikke helt mening at gøre det. Koordinator 
skal bruge den fremover og ved, at det er svært på forhånd at svare på hvordan tiden 



bruges. 
 
Præsentation fra jobcenteret: 
- Gav god mening 
 
Kommende workshop med karrierecenteret: 
- En snak om, hvordan I bedst muligt kommer videre mhp. CV, ansøgninger mm. 
 

4. – Forespørgsel om lån af diktafoner? De der har brug for at låne en diktafon, bedes sende 
en linje om det til Heidi, som så ansøger om lov til at møde op på Campus og udlevere 
dem. 
 


